
Referat fra bestyrelsesmødet i fællesforeningen d. 8/4-2019 

 

 

Til stede: Nis Peter, Pernille, Eva, Else Marie, Britta, Britt, Flemming, Kim og Marianna 

 

 
 

1. Godkendelse af referat. 

Referatet blev godkendt. 

 

 

2. Siden sidst. 

Fastelavn d. 3. marts gik godt. 

Rengøringsdagen d. 18. marts gik også godt.  

Nis og Britta har været til folkeoplysningsmøde ved kommunen ang. Leje, tilskud mm. 

Sdr. Farup har holdt møde ang. Cykelstien. De ser tre løsningsforslag:  

• Gennem byen 

• 2 minus 1 vej 

• Uden om skoven 

 

 

3. Folderen. 

Folderen blev gennemgået og datoer tilrettet, så vidt det var muligt. Enkelte sider afventer 

rettelser. 

Marianna udsender udkast til både folder og aktivitetskalender til husstandsomdeling (A5 format, 

trykt på begge sider). 

 

Det er alles ansvar, at nyheder/aktiviteter der ønskes udsendt på mail, bliver sendt til Marianna. 

På Facebook kan alle slå noget op. 

 

4. Eventuelt.  

Vi har fået en forespørgsel om opstart af TRX. Opstartsprisen er ca. 17.000 kr. Vi undersøger 

mulighederne nærmere. 

 

Vi skal huske, at det ikke er lovligt at offentlige gøre alle former for fotos. 

 

Nis har fået et ”tilbud” fra en privat virksomhed om at være med til at fremhæve turismen sammen 

med Mandø. Vi har takket ”nej”. 

 

Foldere om hjemmesiden prøver Flemming at få trykt. 

 

 

 

    Referent: Marianna 


